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– Átlagosan napi hány tanítási órájuk volt? 

6-7 óránk volt. 

– Hogy nézett ki a régi Szilády Áron gimnázium? 

Régen a Kossuth utca felöli bejáratot használtuk, a berendezés nem volt ilyen 

modern, a mostani 8.b osztálytermébe tanultam. Főként krétás táblára írtunk. 1994-

től 2000-ig tanultam itt. 

– Melyik tantárgy volt a kedvence? 

A magyar ment a legjobban. 

– Milyen volt a tanulmányi átlaga? 

Végzősként 4.8, előtte gyengébb, de mindig 4.0 felett volt az átlagom. 

– Ön eredetileg is magyar tanárnak készült? 

Nem, elsősorban rendőrtiszti főiskolára jelentkeztem, de a szemem miatt nem vettek 

fel, majd jogi karra jelentkeztem, végül felvettek az egyetemre, majd egy évre 

kimentem Németországba nyelvet tanulni az egyetem előtt. 

– Miért pont az irodalom? 

Ez ment a legjobban, a matekhoz nem értek. 

– És a fizika? 

A fizikából ötös átlaggal végeztem. 

– Hányan voltak egy osztályban? 

24-en kezdtünk, 17-en végeztünk, valaki szakközépiskolába ment, másokat 

eltanácsoltak. 

– Milyen volt az osztályközösség? 

A 17-ből 3 fiú volt a többi lány, klikkek voltak ugyanúgy, mint most, csak 

osztálytalálkozókra járunk, egyébként nem találkozunk. 

– Mi alapján tanácsolták el a diákokat? 

Akadt olyan, akinek rendőrségi ügye volt, vagy rendszeresen megbukott. 

– Péter Mariann tanárnő milyen volt osztályfőnöknek? 

Ő akkor kezdő pedagógusként 5 évig volt osztályfőnököm, mi voltunk az első 

osztálya, nehéz dolga volt, de azóta is jó kapcsolatot ápolok vele. 

– A tanárnő hogyan tekint most Önre? 

Ő volt a mentorom, amikor idejöttem, azóta is jó a kapcsolatunk. 

– Ön mióta tanít itt? 

Negyedik éve tanítok itt. 

 

Köszönjük szépen az interjút, nagyon érdekes volt számunkra és sokat segített 

ezzel nekünk! 


